

**Møde den: 18.02.2019 kl. 10-11**  
**1445-031 (vært: Esben)**  
**VEST båndmøde**

**REFERAT**

**Deltagere:** Eva Kvistgaard Arent (ST), Anne Christine Teglborg (AU UDD), Lisette Prins (HE), Birgitte Castenskjold Viborg (ASE/Båndordfører), og Esben Højbjerg Larsen (koordinator)

**Afbud:** Jesper Sølund Hansen (AR) og Jesper Qvistgaard (Aarhus BSS),

**Gæst:** Catalina Kjær (ST) medvirker under pkt. 1.

Dato: 15-02-2019  
Ref: EHL

Side 1/3

<b>Punkt 1</b>	<b>Drøftelse: Supervision på tværs</b>
Beskrivelse	<p>v/Catalina Kjær</p> <p>Med udgangspunkt i erfaringerne på ST, som Catalina vil fortælle nærmere om, tager båndet en snak om, hvordan samtaleøvelserne kan implementeres på tværs, enten i form af en fælles model eller ud fra det enkelte fakultets behov og ressourcer. Endelig skal der tages stilling til, om vi ønsker en fælles supervisionsdag for faste vejledere.</p>
Referat	<p>Catalina fortalte om de erfaringer, som de har gjort sig på ST. Supervision er blevet implementeret hos de faste vejledere, som bruger det i mange forskellige sammenhænge, både til kvalificering af 1:1 vejledningen og mailvejledningen, men også i forbindelse med afholdelse af oplæg.</p> <p>Catalina estimerer, at hver faste vejleder i 2018 i gennemsnit har brugt 16 timer på supervision. Tallet er et udtryk for, at der har været tale om en opstartsfase, og det vurderes følgelig at falde til 9 timer til næste år, når det er fuldt implementeret i hverdagen (medregnet er her både egen supervision og supervision af SSV'erne). Hvad angår SSV, er der afsat 13,5 time pr. år. Budgettet er holdt uagtet dette timeforbrug til supervision, så SSV må være blevet mere effektive.</p> <p>Der er lavet en skabelon til supervisionsaftaler, der skal opsummere samtalens indhold, så man dels sikrer struktur på samtalen og dels videreformidler vigtig læring til kolleger.</p>

	<p>VEST-båndet indstiller, at der skal laves et forløb om supervision, som skal munde ud i en fælles temadag. Forløbet skal i udgangspunktet være for de faste vejledere, men de øvrige medarbejdere må gerne tænkes ind i forhold til temadagen.</p> <p>Catalina tager en snak med Simon fra Annes afdeling, som får til opgave at lave et udkast til et setup for et sådant forløb.</p>
--	---

<b>Punkt 2</b>	<b>Til orientering (10 min)</b>
Beskrivelse	Fast punkt.
Referat	<p>Lisette: Der er lavet indstilling til UFU om midler til tutorkursus hos ST og HE. Andre fakulteter må gerne byde ind.</p> <p>Eva Det er ikke muligt med en gennemgående SSV'er for hver uddannelse til Studieinfo.</p>

<b>Punkt 3</b>	<b>Drøftelse: Principper omkring udpegning og honorering af kursusdeltagere i AEU-regi</b>
Beskrivelse	<p>v/Lisette</p> <p>Opfølgning fra sidst: Afklarende dialog om hvilke principper der gælder omkring udpegning og honorering af kursusledere på AC-vejlederuddannelsen.</p> <p><b>Bilag:</b> Information om AC-vejlederuddannelsens forankring og ledelse ved Lisette, ligger i mødemappen.</p>
Referat	Udsat til næste møde.

<b>Punkt 4</b>	<b>Til beslutning: Fælles aftale med Gecko</b>
Beskrivelse	<p>v/Esben</p> <p>På mødet den 6. november kom det frem, at Indkøb gerne vil hjælpe os med at udarbejde en fælles indkøbsaftale med Gecko i februar/marts. Det er nu. Skal vi sætte gang i processen?</p>

	<b>Bilag:</b> Mail fra Mogens Toft af 2. oktober ligger i båndmappen.
Referat	Udsat til næste møde.

Side 3/3

<b>Punkt 7</b>	<b>Evt. (10 min)</b>
Beskrivelse	Bordet rundt.
Referat	

**Pipeline:**

Stress hos studerende - med studenterrådet

Fælles systematik for journalisering

Opfølgning: Nedlæggelse af engelske fagsider

Input til nyhedsbrev til eksterne, uafhængige vejledningsinstanser

Præsentation af VEST-henvendelsesrapport 2018

**Kommende møder:**

Dato	Tid	Sted
26.02.2019	10-12	1521-220 (Eva)
12.02.2019	10-12	1443-413 (Jesper Q)

Dagsordner udsendes torsdag eftermiddag, sidste frist for indsendelse af punkter er torsdag inden 12.